



UNIVERSITÀ DEGLI STUDI
DI MILANO

Milan, April 27th, 2020

Dear colleagues,

I hope that everything is going smoothly with you and loved ones.

Uncertainty about the evolution of the Covid-19 pandemic suggests us to modify the registration dates for the Kangaroo World Meeting 2020, in order to have as much information as possible on its evolution.

As far as we can now plan, the Meeting will be held in Cervia from October 14th to 18th, 2020 as already scheduled. Registration will be possible at the official website <http://www.aksf.org> from July 1st to September 10th with confirmation by payment from August 20th to September 10th. The Board will take the final decision about feasibility in presence (traditional way) of the Meeting before August 20th.

It seems that now, for Italy, the descent phase of the Covid-19 pandemic is starting, so that in the next week even some of the non-strictly essential activities will be here re-opened.

In case you need visa to enter Italy, please take into account that time could be required to obtain it by Italian Embassy/consulate in your country. Please contact in advance such an institution, as well as contact us in case you are required to provide some more documents from Italy.

Hoping and looking forward to meet you in the land of Art and Gastronomy, I wish you all the best.

Yours sincerely,

Angelo Lissoni

Chers collègues,

J'espère que tout se passe bien pour vous et vos proches.

L'incertitude sur l'évolution de la pandémie du Covid-19 nous pousse à vous informer que l'inscription au Kangourou World Meeting, qui se tiendra à Cervia du 14 au 18 octobre 2020, sera ouverte du 1 juillet au 10 septembre avec la confirmation par le paiement du 20 août au 10 septembre.

L'inscription sera possible en ligne sur le site officiel <http://www.aksf.org>.

La période d'enregistrement a été modifiée afin d'avoir autant d'informations que possible sur la fin ou non de la pandémie de Covid-19.

Le Bureau prendra sa décision définitive avant le 20 août, date d'ouverture des paiements.

Dans le cas où vous avez besoin d'un visa pour entrer en Italie, veuillez prendre en compte le temps nécessaire pour l'obtenir auprès de l'ambassade / consulat italien dans votre pays. Veuillez contacter à l'avance une telle institution, ainsi que nous contacter si vous devez fournir d'autres documents en provenance d'Italie.

Il semble que maintenant, pour l'Italie, la phase de descente de la pandémie commence, de sorte que la semaine prochaine, certaines activités bien que non strictement essentielles seront rouvertes ici.

Au plaisir de vous rencontrer au pays de l'Art et de la Gastronomie, je vous souhaite le meilleur.

Bien à vous,

Angelo Lissoni